

**Tempoh dan Jadual Pembekalan Barang/Penyempurnaan Perkhidmatan**

Zone	Nama Item	Kuantiti	Jenis Perkhidmatan
KUCHING/BAU/LUNDU	AYAM BERSIH (SEEKOR)	Mengikut pesanan agensi	Tempoh penyerahan ialah empat puluh lapan (48) jam dari tarikh pesanan rasmi dikeluarkan.
SAMARAHAN/SERIAN	AYAM BERSIH (SEEKOR)	Mengikut pesanan agensi	Tempoh penyerahan ialah empat puluh lapan (48) jam dari tarikh pesanan rasmi dikeluarkan.
SRI AMAN/LUBOK ANTU	AYAM BERSIH (SEEKOR)	Mengikut pesanan agensi	Tempoh penyerahan ialah empat puluh lapan (48) jam dari tarikh pesanan rasmi dikeluarkan.
BETONG	AYAM BERSIH (SEEKOR)	Mengikut pesanan agensi	Tempoh penyerahan ialah empat puluh lapan (48) jam dari tarikh pesanan rasmi dikeluarkan.
SARIKEI	AYAM BERSIH (SEEKOR)	Mengikut pesanan agensi	Tempoh penyerahan ialah empat puluh lapan (48) jam dari tarikh pesanan rasmi dikeluarkan.
SIBU/KANOWIT	AYAM BERSIH (SEEKOR)	Mengikut pesanan agensi	Tempoh penyerahan ialah empat puluh lapan (48) jam dari tarikh pesanan rasmi dikeluarkan.
MUKAH/DALAT	AYAM BERSIH (SEEKOR)	Mengikut pesanan agensi	Tempoh penyerahan ialah empat puluh lapan (48) jam dari tarikh pesanan rasmi dikeluarkan.
KAPIT/SONG	AYAM BERSIH (SEEKOR)	Mengikut pesanan agensi	Tempoh penyerahan ialah empat puluh lapan (48) jam dari tarikh pesanan rasmi dikeluarkan.
BINTULU	AYAM BERSIH (SEEKOR)	Mengikut pesanan agensi	Tempoh penyerahan ialah empat puluh lapan (48) jam dari tarikh pesanan rasmi dikeluarkan.
MARUDI/BARAM	AYAM BERSIH (SEEKOR)	Mengikut pesanan agensi	Tempoh penyerahan ialah empat puluh lapan (48) jam dari tarikh pesanan rasmi dikeluarkan.

LIMBANG/LAWAS	AYAM BERSIH (SEEKOR)	Mengikut pesanan agensi	Tempoh penyerahan ialah empat puluh lapan (48) jam dari tarikh pesanan rasmi dikeluarkan.
MIRI	AYAM BERSIH (SEEKOR)	Mengikut pesanan agensi	Tempoh penyerahan ialah empat puluh lapan (48) jam dari tarikh pesanan rasmi dikeluarkan.
KUCHING/BAU/LUNDU	AYAM POTONG SEMBILAN (9)	Mengikut pesanan agensi	Tempoh penyerahan ialah empat puluh lapan (48) jam dari tarikh pesanan rasmi dikeluarkan.
SAMARAHAN/SERIAN	AYAM POTONG SEMBILAN (9)	Mengikut pesanan agensi	Tempoh penyerahan ialah empat puluh lapan (48) jam dari tarikh pesanan rasmi dikeluarkan.
SRI AMAN/LUBOK ANTU	AYAM POTONG SEMBILAN (9)	Mengikut pesanan agensi	Tempoh penyerahan ialah empat puluh lapan (48) jam dari tarikh pesanan rasmi dikeluarkan.
BETONG	AYAM POTONG SEMBILAN (9)	Mengikut pesanan agensi	Tempoh penyerahan ialah empat puluh lapan (48) jam dari tarikh pesanan rasmi dikeluarkan.
SARIKEI	AYAM POTONG SEMBILAN (9)	Mengikut pesanan agensi	Tempoh penyerahan ialah empat puluh lapan (48) jam dari tarikh pesanan rasmi dikeluarkan.
SIBU/KANOWIT	AYAM POTONG SEMBILAN (9)	Mengikut pesanan agensi	Tempoh penyerahan ialah empat puluh lapan (48) jam dari tarikh pesanan rasmi dikeluarkan.
MUKAH/DALAT	AYAM POTONG SEMBILAN (9)	Mengikut pesanan agensi	Tempoh penyerahan ialah empat puluh lapan (48) jam dari tarikh pesanan rasmi dikeluarkan.
KAPIT/SONG	AYAM POTONG SEMBILAN (9)	Mengikut pesanan agensi	Tempoh penyerahan ialah empat puluh lapan (48) jam dari tarikh pesanan rasmi dikeluarkan.
BINTULU	AYAM POTONG SEMBILAN (9)	Mengikut pesanan agensi	Tempoh penyerahan ialah empat puluh lapan (48) jam dari tarikh pesanan rasmi dikeluarkan.

MARUDI/BARAM	AYAM POTONG SEMBILAN (9)	Mengikut pesanan agensi	Tempoh penyerahan ialah empat puluh lapan (48) jam dari tarikh pesanan rasmi dikeluarkan.
LIMBANG/LAWAS	AYAM POTONG SEMBILAN (9)	Mengikut pesanan agensi	Tempoh penyerahan ialah empat puluh lapan (48) jam dari tarikh pesanan rasmi dikeluarkan.
MIRI	AYAM POTONG SEMBILAN (9)	Mengikut pesanan agensi	Tempoh penyerahan ialah empat puluh lapan (48) jam dari tarikh pesanan rasmi dikeluarkan.